
  

Schriftelijke vragen aan het college van B&W  

Datum: 17 Oktober 2024 

Onderwerp: Gedupeerden Toeslagenaffaire Wormerland 

Aard van de vraag: schriftelijk 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Inleiding: 

Op 24 September is de gemeenteraad tijdens de voorronde: Technische sessie 
Toeslagen affaire geïnformeerd over de voortgang Brede ondersteuning 
toeslagenaffaire. Aangezien niet alle vragen direct beantwoord konden worden is ons 
verzocht om de vragen ook nog schriftelijk te stellen. 

Vragen: 

1.klopt het dat in Wormerland eind 2022 de eerste gedupeerde zich heeft gemeld 
voor brede ondersteuning? 

2.In de sisa 2022 staat al 1 afgehandeld plan van aanpak gemeld. Hoe kan dat als 
er pas in december de eerste gedupeerde zich heeft gemeld en dat plan van 
aanpak nog helemaal niet afgerond kon zijn? 

3.In sisa 2021 zijn er cumulatief 36 mogelijk gedupeerden door UHT gemeld. In 
2022 komen er 14 bij, maar staan we cumulatief op 40 ipv 50. Hoe kan dat? 

4.In 2023 worden er vervolgens 3 vermeld en staat de teller cumulatief op 37. Het 
aantal afgehandelde plannen van aanpak is inmiddels 13. Dus zijn er in 1 jaar 12 
afgehandeld. Kan men verhelderen hoe we op die 37 komen? Ook zien we geen 
nazorgtrajecten, terwijl daar een minimum van 12 maanden voor geldt. Hoe kan 
het dat we daar niks van terugzien? 

5.Hoe staat het met de driegesprekken? Tijdens de voorronde is aangegeven dat 
daar tot op heden niet om is gevraagd. Volgens de VNG Handreiking moet de 
gemeente dit aanbieden. Waarom is dat niet gedaan?  

6.Na de voorronde hebben wij berichten ontvangen waaruit blijkt dat er wel 
degelijk door tenminste 1 ouder tot 3 keer toe is verzocht om een driegesprek. 
Kan men uitleggen waar deze discrepantie door wordt veroorzaakt? 

7.Is het mogelijk dat er nog meer gedupeerden zijn die wel degelijk graag een 
driegesprek zouden willen voeren? 
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Aan het college van Wormerland 

Geacht college, 

Wij hebben het Rapport Jeugdzorg gelezen en hebben daar de volgende vraag over: 

1. In de memo stand van zaken jeugdteam staat op pagina 2 een tabel. Wanneer je aantal x 
tarief doet in de kolommen ‘begroot’ en ‘realisatie’ komt hier soms wel het totaalbedrag 
uit, maar vaak niet. Kunt u ons laten weten waaruit de totaal bedragen in deze kolommen 
‘begroot’ en ‘realisatie’ zijn opgebouwd? 

 

GroenLinks ziet uw antwoord met belangstelling tegemoet, 

Met vriendelijke groet, 
namens de fractie van GroenLinks, 
Karen Schoonheim  
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8.Hoeveel plannen van aanpak zijn er tot op heden naar tevredenheid afgerond. 
En hoe staat het met de nazorg daarvoor?  

9.Tijdens de voorronde werd gesproken over nazorg van 1 tot 2 jaar. Klopt het dat 
de nazorg, zo nodig, ook langer door kan lopen?  

10.Wat verstaan we inmiddels onder ‘ruimhartig’ en ‘maatwerk’? Wat is er gedaan 
aan bijvoorbeeld opleidingen en werken met de doorbraakmethode om in brede 
zin de gedupeerden die bij ons aankloppen met vertrouwen te behandelen? 

11.Is er gebruik gemaakt van het aanbod aan trainingen en opleidingen specifiek 
voor brede ondersteuning en hersteloperatie bij de VNG? 

12.Hanteren wij ook bij de brede ondersteuning het 1 plan, 1 gezin, 1 regisseur 
principe? 

13.Komt er een evaluatie van het werken met de beleidsregels (zoals aangegeven 
tijdens de voorronde) en zo ja; wanneer? 

Karen Schoonheim 
Fractie GroenLinks Wormerland
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